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خبری »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید عباس بابایی  را گرامی می دارد

رئیس مرکز آموزش محیط  زیست و تربیت محیط بان از 
تولید طرح های انیمیشنی و کاریکاتورهای محیط زیستی 

برای نخستین  بار در کشور خبرداد.
به گزارش »دنیای هوادار« ، آرش یوسفی- رئیس مرکز 
کرد:  اظهار  محیط بان  تربیت  و  زیست  محیط   آموزش 
و  زیست  محیط   آموزش  مرکز  در  ما  اهداف  از  یکی 
تربیت محیط بان، تغییر نگاه کلیشه ای به محیط  زیست 
و محیط بانان از طریق انجام فعالیت های فرهنگی برای 

مخاطب عام است.
رئیس مرکز آموزش محیط  زیست و تربیت محیط بان 
درباره  اخبار  عموم  گذشته،  سال های  در  کرد:  اضافه 
محیط بانان متأسفانه یا شهادت و جراحت بود، یا درگیری 
مسلحانه با شکارچیان، به ندرت در این حوزه فرهنگ سازی 
متفاوتی برای تغییر نگرش عمومی به ویژه معرفی آنها به 

نسل نو صورت گرفته است.
یوسفی افزود: در همین راستا، مجموعه ای از اقدامات 
فرهنگی برای تغییر این رویکرد و معرفی هرچه بیشتر 
محیط بانان فارغ از کلیشه های مرسوم در دست انجام 
است که با توجه به ضریب نفوذ و اثرگذاری طرح های 
انیمیشنی و کاریکاتور ما بر آن شدیم تا برای اولین بار در 
مرکز آموزش محیط  زیست و تربیت محیط بان آثاری در 

این خصوص خلق کنیم.
وی گفت: شعار »80میلیون محیط بان« که توسط عیسی 
کلانتری- رئیس سازمان حفاظت محیط زیست بیان شد، 
در واقع یک راهبرد درست، دقیق و کاملاً علمی و مبنای آن 
ایجاد مشارکت عمومی برای حمایت و حفاظت از محیط  
زیست کشور است و تحقق این شعار نیازمند خلاقیت و 
نوآوری در انتقال پیام های محیط  زیستی و سرمایه های 
به ویژه جوانان  بتوان عموم مردم و  تا  این حوزه است 
و نوجوانان را ترغیب کرد تا خود به عنوان محیط بان و 
محیط یار به کمک سازمان بیایند و از محیط  زیست کشور 

حفاظت کنند.
رئیس مرکز آموزش محیط  زیست و تربیت محیط  بان با 
اشاره به نقش شبکه های اجتماعی در بازنشر محتوا افزود: 
شبکه های اجتماعی در صورت بهره گیری مطلوب بازوی 
کمکی ما در حوزه محیط  زیست خواهند بود، نگاه ما 
استفاده از این ظرفیت است و در گام نخست، پنج طرح 
انیمیشنی و کاریکاتور با محوریت محیط بان تولید کردیم 
که آنها را در شبکه های اجتماعی به اشتراک می گذاریم و 
تردیدی نیست که خیلی زود شاهد انتشار و اشتراک گذاری 

آنها توسط کاربران خواهیم بود.
یوسفی تصریح کرد: شهاب جعفرنژاد- کاریکاتوریست و 

طراح برجسته کشور در انجام این طرح با مرکز آموزش 
محیط  زیست و تربیت محیط بان همکاری کرد و آثاری 
مقابل  ایستادگی  گونه ها،  از  حفاظت  موضوعات  با 
شکارچیان، مهربانی با طبیعت، قهرمانان و اسطوره های 

وطنی تولید شد.
رئیس مرکز آموزش محیط  زیست و تربیت محیط  بان در 
پایان با بیان اینکه این اقدامات در راستای ایجاد تغییرات 
ساختاری دانشکده محیط زیست صورت گرفته است، گفت: 
امیدوارم بتوانیم اقداماتی از این دست را ادامه بدهیم و 
گامی هرچند کوچک در جهت فرهنگ سازی محیط  زیست 
برداریم، زیرا بر این باوریم که بدون فرهنگ سازی حتی 
اقدامات اصولی و درست هم با چالش های غیرمنتظره 

روبرو خواهد شد.

 خبر اول

 برای حمایت از محیط بانان؛

اقدام جالب محیط زیست چه بود؟
از »شو« تا نمایش »قدرت«؛

مجلسبرایپرسپولیس
چیكارکرد؟!

مجلس  ورزش  فراكسیون 
شورای اسلامی در روزهای 
كرونایی )!( جلسه گذاشت 
تا به مشكلات پرسپولیس 
را  ها  آن  و  كند  رسیدگی 

مرتفع سازد!
اما پرسش اصلی اینجاست 
»فداحسین  امثال  که 
پرسپولیس  مدیره  هیات  در  عضویت  سابقه  كه  مالکی« 
دارند، اینك در مقام نماینده مجلس، به دنبال بررسی كدام 

مشكلات پرسپولیس بودند؟
دعوت از امثال »محسن خلیلی« و »سپهر حیدری« از یك 
سو و »علی پروین« و »محمود خوردبین« )كه این دو عنصر 
لاینفك پرسپولیس محسوب می شوند( گویای هر واقعیتی 
است كه انتصاب به موقع سمیعی به عنوان مدیرعامل، آب 
سردی بود بر خروجی مورد انتظار جلسه فوق! نمی خواهم 
این  اعضای  برخی  اعتراض  )كه  نشست  آن  بهانه  بگویم 
جلسه به انتصاب سمیعی گویای هر واقعیتی بود( چه بود؛ 

اما می خواهم بپرسم:
١- دیوان محاسبات تاكنون نسبت به عملكرد هیات مدیره 
و مدیران پرسپولیس چه اقدام موثری صورت داده است؟ 
آیا یك نفر از آن ها و از جمله »ایرج عرب« یا »محمدحسن 
انصاری فرد« را مورد مواخذه قرار داده است كه یك ماه پیش 

فراكسیون ورزش به فكر حل مشكل سرخابی افتاد؟
پرسپولیس  مشكلات  كه  امثالهم  و  ملكی  ٢-فدحسینا 
را بهتر از حتی امثال پروین می دانند، چه راهكارهایی را 
بلدند، یا قادرند به عنوان قانون تدوین كنند كه از مشكلات 
پرسپولیس بكاهد و مسیر آن را در دستیابی به جام قهرمانی 

قاره كهن تسهیل نماید؟
٣-صرف نظر از اینكه برنامه های مدیرعامل جدید و جوان 
پرسپولیس برای رسیدن به اهداف چیست! كدام دوره را 
به یاد دارید كه یك مدیر با بیان هدف پا به پرسپولیس 
گذاشته باشد كه سمیعی به عنوان یك مدیر جوان با چنین 
رویكردی ورود پیدا كرده كه مجلسی ها به جای استقبال 
اینكه فرد  از   )!( او  برنامه های  این تفكر و درخواست  از 
دلخواه آن ها یا پیشكسوتان برگزیده نشد! به این انتصاب 

ایراد می گیرند.
مگر غیر از این است كه مجلس قانون گذار است؛ پس چرا 

باید در انتصاب مجریان دخالت كند؟ 
و در آخر اینكه:

اگر مجلسی ها با برگزاری آن جلسه دنبال تحمیل مدیر 
منتخب خود در هم فكری با پیشسكوتان نبودند به دنبال چه 
بودند؟ برگزاری »شو« یا »نمایش قدرت« از جانب مجلسی 

كه قرار بود انقلابی رفتار كند؟
مجلسی كه قادر نیست مشكل معیشت مردم را حل كند و 
یا راه های برون رفت از اقتصاد مصرف گرا به تولید محور 
را شناسایی كند )!( با خلیلی و حیدری و یا حاج علی آقای 
پروین كه اعتراف كرد كاری از امثال او ساخته نیست! قرار 
بود كدام مشكل پرسپولیس را حل كنند؟ آیا حقیقتا، راه 

حل مشكلات پرسپولیس از درون آن جلسه پیدا می شد؟

سرمقاله

کاهش دور دورهای شبانه در پایتخت

امروز درباره تعطیلی ۲هفته ای کشور تصمیم گیری می شود 

رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی تهران بزرگ از کاهش 
دور دورهای شبانه در برخی خیابان های پایتخت خبر 
داد و گفت: حضور مستمر پلیس در خیابان ها منجر به 

کاهش این تخلف شده است نه افزایش قیمت بنزین.
سردار محمدحسین حمیدی در پاسخ به سوالی مبنی بر 
اینکه آیا پلیس راهنمایی و رانندگی تهران بزرگ برنامه ای 
برای »دور دورهای شبانه« دارد یا خیر، اظهار کرد: این 
بحث جدید نیست ولی نسبت به گذشته بسیار کاهش 
پیدا کرده و این اظهارات که برخی اعلام می کنند به 
دلیل بالا رفتن قیمت بنزین، دوردورها کاهش پیدا کرده، 

مورد قبول نیست.
وی گفت: نظارت ها، کنترل ها، سامانه ها و سیستم هایی 

که پلیس از آنها برای کاهش این تخلف استفاده می کند، 
بیشتر شده، برخوردها هم بیشتر شده و به همین دلیل 

نسبت به گذشته ما تخلف دوردور را کمتر داریم.
سردار حمیدی بیان کرد: شاید در گذشته هفته ای یک 
شب پلیس طرح های برخورد با این تخلف را اجرا می کرد 
اما الان هر شب همکاران ما در محله هایی که از پیش 
تعیین شده، به صورت دائم و مستمر حضور دارند و 

همین موضوع باعث شده تا تخلفات به حداقل برسد.
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی تهران بزرگ در پایان 
تأکید کرد: چنین تخلفی در حال حاضر دیگر فراوانی 
ندارد یعنی از تخلفات شایع در حوزه راهنمایی و رانندگی 

نیست درحالی که در بازه ای از زمان خیلی شایع بود.

معاون درمان وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در 
خصوص تعطیلی دو هفته ای کشور برای کنترل شیوع 
کرونا گفت: شنبه در ستاد ملی در خصوص تعطیلی دو 

هفته کشور تصمیم گیری خواهد شد.
به گزارش »دنیای هوادار« ، دکتر قاسم جان بابایی که 
به منظور ارزیابی از نحوه خدمت رسانی به مردم مبتلا 
به کرونا به خراسان شمالی سفر کرده بود در خصوص 
آخرین وضعیت این بیماری در کشور گفت: در اکثر 
استان ها روند رو به کاهش نداریم یا با شیب ملایم در 
حال افزایش و یا در حالت ثابت هستیم باید صبر کنیم 
که رعایت پروتکل های بهداشتی از سوی مردم بتواند 

سیکل انتقال بیماری را بشکند.
 جان بابایی، کاهش روند موجود را وابسته به توجه مردم 
به رعایت پروتکل های بهداشتی دانست و خاطرنشان 
کرد: تا زمانی که مردم مراعات نکنند شرایط انتقال زنجیره 
قطع نخواهد شد و بخش ها همچنان پر بیمار خواهد 
بود. امیدواریم که به زودی شاهد کاهش بیماران در 

بیمارستان ها و به تبع آن کاهش مرگ و میرها باشیم.
معاون درمان وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در 
خصوص تعطیلی دو هفته ای کشور برای کنترل شیوع 
کرونا گفت: شنبه در ستاد ملی در خصوص تعطیلی دو 

هفته کشور تصمیم گیری خواهد شد.
وی با تأکید بر مشارکت همگانی برای کنترل کرونا در 
ایران گفت: وزارت بهداشت به تنهایی نمی تواند کاری 
انجام دهد بلکه باید همه سازمان ها و مردم پای کار 
بیایند، وزارت بهداشت تنها میتواند پروتکل ارائه کند 
چون کار وزارت بهداشت کار اجرایی در حوزه اجتماعی 
نیست بلکه خدمات رسانی خدمات در بخش سلامت به 
مردم است و کار حوزه های دیگر است که در اجرا بتوانند 
آن پروتکل های که وزارت بهداشت هر هفته ارائه می 

کند را به درستی اجرا کنند.
معاون درمان وزارت بهداشت درخصوص طرح تعطیلی 
گروهای دو، سه و چهار شغلی اظهار کرد: در تعطیلی یک 
ماهه حلقه های متعدد وجود دارد، تعطیلی اصناف نیز 

به تنهایی نمی تواند موثر باشد، در کنار آن منع رفت و 
آمد، عدم حضور خانواده ها در دورهمی های خانوادگی و 
مراسم های جشن و عزاداری، ماسک زدن، رعایت فاصله 
اجتماعی و پروتکل های بهداشتی همه اینها باید با هم 

رعایت شود.
وی افزود: این حلقه، حلقه انتقال است، چرخه ای دارد، 
که هر قسمتش باید شکسته شود و اگر یک قسمت 

بماند نمی توانیم بیماری را به صفر برسانیم.

راهنمایی و رانندگی

سلامت

مجید  سعیدی

 نویسنده و روزنامه نگار
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جامعه

استاندار البرز گفت: اتحاد و همدلی مجموعه سه قوه و 
حمایت های نماینده ولی فقیه مسیر توسعه را در این استان 

هموار کرده است.
البرز در مجلس،  با نمایندگان  عزیزاله شهبازی در دیدار 
شورای اسلامی افزود: در سایه این تعاملات، مسیر توسعه 
به سوی کسب  توان  تمام  با  و  البرز هموارتر می شود 

رضایتمندی و رفاه مردم پیش خواهیم رفت.
وی با اشاره به شرایط خاص تحریم های ناجوانمردانه و 
شیوع بیماری کرونا بر ضرورت ایجاد بسترهای لازم جهت 
بهبود وضعیت و جلوگیری از بروز آسیب از عوامل مذکور به 

اقشار مختلف مردم تأکید کرد.

شهبازی اضافه کرد: در سایه تلاش ها و پیگیری های صورت 
گرفته در جهت جلب توجه ملی به تحقق مطالبات دیرینه 
مردم توفیق یافتیم که ۲برابر شدن حق آبه البرز از محل 
مخازن مستقر در استان و ارتقاء بخش چهارباغ به شهرستان 

از جمله دستاوردهای روزهای اخیر است.
شورای  مجلس  در  البرز  مردم  نمایندگان  دیدار  این  در 
اسلامی پیرامون مسائل مختلف استان گفت وگو کرده و 
همراهی خود را در مسیر رشد، پیشرفت و آبادانی استان 

اعلام کردند.
گفتنی است؛ استان البرز دارای سه نماینده در مجلس 

شورای اسلامی است.

»البرز« چه خبر؟

اجرایطرحپاییزهکتابدرگیلاناستاندارالبرز: مسیر توسعه البرز با اتحاد هموار شد 
مدیرکل ارشاد اسلامی گیلان، از اجرای طرح »پاییزه کتاب« 
گفت:  و  داد  خبر  کتابخوانی  و  کتاب  هفته  با  همزمان 

۲۸کتابفروشی گیلان در این طرح مشارکت دارند.
فیروز فاضلی با اشاره به فرارسیدن هفته کتاب و کتابخوانی 
با شعار »دانایی؛ مانایی« از ۲۴ لغایت ۳۰ آبان ماه، اظهار کرد: 
امسال برنامه هایی با موضوعات مختلف و متنوع در نظر گرفته 
شده که شامل تجلیل از ناشران برگزیده، تجلیل از کتابفروشان، 
بازدید از کتابفروشی ها و انتشارات استان و تجلیل از فعالان 

فرهنگی در حوزه کتاب و کتابخوانی است.
از  بازدید  رضوانشهر  شهرستان  در  اینکه  بیان  با  وی 
کتابفروشی های شهرستان و نمایشگاه کتاب از نویسندگان 
را خواهیم داشت، افزود: تجلیل از مروجین کتاب، دیدار با 
کتابداران، نشست شاعران و مسابقه »بهترین جمله در مورد 

کتاب« بخشی دیگر از این برنامه هاست.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی گیلان، از برگزاری اختتامیه 
در  ایرانیم«  »فرزندان  مجازی  قصه گویی  مسابقه  اولین 
شهرستان لاهیجان خبر داد و اضافه کرد: در شهرستان رودبار 
برگزاری نمایشگاه کتاب و مسابقه نقاشی کتابخوانی، در 
شهرستان بندرانزلی اجرای شب شعر و مسابقه نقاشی »بهار 
مهربانی« و در شهرستان ماسال تجلیل از کتابخوانان برتر 
شهرستان، معرفی کتاب در فضای مجازی و پویش کتابخوانی 

خواهیم داشت.
فاضلی، با بیان اینکه شهرستان تالش در هفته کتاب میزبان 
خوانش شعر وحدت توسط شاعران اهل تسنن و تشیع 
خواهد شد، گفت: برپایی نمایشگاه کتاب، اهدای کتاب، 
برگزاری مسابقه مقاله نویسی مجازی با موضوع کتاب و... نیز 

در دیگر شهرستان ها برگزار می شود.
وی تقدیر از برگزیدگان جام باشگاه های کتابخوانی کودک و 
نوجوان را از دیگر برنامه ها دانست و عنوان کرد: معرفی روزانه 
کتاب در فضای مجازی و برپایی مراسم عصری با شعر در 
فضای مجازی با موضوع هفته کتاب نیز در دستور کار قرار 

دارد.
مدیرکل ارشاد اسلامی گیلان، از اجرای طرح »پاییزه کتاب« 
همزمان با هفته کتاب و کتابخوانی خبر داد و تصریح کرد: 
این طرح با اختصاص ۲۰درصد یارانه خرید از ۲۴آبان ماه آغاز 

شده و تا ۳۰آبان ماه ادامه دارد.
فاضلی، با بیان اینکه کتاب های عمومی، دانشگاهی و کودک 
و نوجوان مشمول طرح حمایتی پاییزه کتاب هستند، یادآور 
شد: ارائه تخفیف در طرح حمایتی پاییزه کتاب فقط شامل 
کتاب های چاپی است و کتاب های آموزشی، کمک آموزشی، 
و  غلط  شابک  دارای  شابک،  شماره  بدون  آفست،  چاپ 
کتاب هایی که در بانک اطلاعاتی خانه کتاب و ادبیات ایران 

ثبت نشده اند، در این طرح قرار نمی گیرند.
شش  و  استان  مرکز  ۲۲کتابفروشی  اینکه  بیان  با  وی 
کتابفروشی سایر شهرها در این طرح مشارکت دارند، گفت: 
انتشارات جنگل جاودانه، طاعتی، وارسته، بوستان کتاب، 
پاتوق کتاب، خانه کتاب، روزگار، روشنان، شهر کتاب، ماه نو، 
مرکز فرهنگی آسمان، مرکز فرهنگی بهشت، مژده، میرزایی، 
نشر شمیم مهر و اندیشه، اردیبهشت، رستگار)دو شعبه(، 
فرازمند، دیبا، باقری، و کودک و نوجوان باز باران در رشت و 
روشنا و معلم در بندرانزلی، خانه کتاب و شهر کتاب لاهیجان 
و خاوری و شهر کتاب لنگرود از جمله کتابفروشی های همکار 

در طرح »پاییزه کتاب« هستند.

استان ها

تداوم وضعیت ثابت شیوع بیماری کرونا در استان

برای نخستین بار در کشور؛ طرح تریاژ درمان روبه  جلو کرونا در البرز آغاز شد

بارش برف و باران در محورهای مواصلاتی البرز

سخنگوی ستاد مبارزه با ویروس کرونا در استان البرز 
با بیان این تداوم محدودیت ها در استان البرز ضرورت 
دارد، گفت: آمار شیوع بیماری کرونا در استان ثابت مانده 

است.
به گزارش »دنیای هوادار«، مهرداد بابایی در خصوص 
البرز  استان  بیماری کرونا در  آخرین وضعیت شیوع 
اظهارکرد: نسبت بیماران کرونایی ترخیصی  و  بیماران 
بستری  در استان وضعیتی را به وجود آورده که کمبود 

تخت بیمارستانی وجود ندارد.
وی با بیان اینکه در حال حاضر در فصل سرما قرار داریم 
و امکان شیوع بیماری کرونا در این فصل بیشتر است، 
افزود: تشدید و تداوم محدودیت ها و رعایت پروتکل ها 

از سوی مسئولان و مردم وجود دارد.
سخنگوی ستاد مبارزه با ویروس کرونا در استان البرز 

با اشاره به اینکه حجم مراجعات مردم استان به مراکز 
درمانی و بهداشتی بالا است، بیان کرد: در ٢4ساعت 
گذشته  روزهای  نسبت  به  مراجعت ها  روند  گذشته 

کاهش محسوس نداشته است.
از  اینکه در صورت رعایت پروتکل ها  با عنوان  بابایی 
سوی مردم می توانیم امیدوار باشیم پس از تداوم این 
میزان آمار ثابت به سمت کاهش میزان شیوع این 
بیماری حرکت کنیم، تصریح کرد: در صورت عدم رعایت 
پروتکل ها شاهد افزایش بیش از پیش این بیماری با 

توجه به فصل سرما هستیم.
وی با بیان اینکه ثابت ماندن آمار بستری ها می تواند 
آرامش قبل از طوفان باشد، خاطرنشان کرد: در حال حاضر 
کمبود تخت بیمارستان در استان وجود ندارد اما اگر 
رعایت پروتکل ها صورت نگیرد و شاهد شیب صعودی 

باشیم قطعا با مشکل کمبود تخت های بیمارستانی و 
ویژه روبرو می شویم.

معاون درمان دانشگاه علوم پزشکی البرز اعلام کرد: 
طرح تریاژ درمان روبه جلو کرونا برای شناسایی بیماران 
با ابتکار این دانشگاه برای نخستین بار در کشور، در این 

استان آغاز شد.
محمدی  ساره  دکتر  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
علائم  گونه  هر  با  بیماران  طرح  این  در  اظهارکرد: 
مشکوک اعم از آنفلوآنزا و بیماری کرونا می توانند به 
نزدیکترین درمانگاه و مراکز بهداشتی درمانی مراجعه 

کنند.
وی ادامه داد: در این زمینه پزشکان عمومی با گذراندن 
دوره های آموزشی به مراجعه کنندگان خدمات ارائه می 

دهند.
معاون دانشگاه علوم پزشکی البرز خاطرنشان کرد: در 
صورتی که فردی  احتمال ابتلاء به  بیماری کرونا 
داشته باشد به پزشکان متخصص ارجاع داده شده و 

با تشخیص آنان مراحل درمان سرپایی یا بستری طی 
خواهد شد.

محمدی اظهارداشت: در این صورت  بیماران مشکوک و 
قطعی کرونایی در صورت نیاز سریع تربستری خواهند 
شد و اگر نیاز به درمان سرپایی باشد،درمان برای آنان 

آغاز می شود.
وی با اشاره به اینکه تمام بیماران مراجعه کننده به 
مراکز بهداشت و درمان پس از ۴۸ساعت دوباره مورد 
ارزیابی قرار می گیرند، افزود: به صورت موازی بیمارانی 
که تشخیص برای برای آنها قطعی و یا احتمال کرونا 
دارند به مراکز بهداشتی درمانی منتخب اعلام می کنیم 
که همکاران بهداشتی پیگیر وضعیت حال عمومی آنان 

باشند.
به  را شناسایی  این طرح  اجرای  از  محمدی هدف 
موقع مبتلایان به کرونا و کاهش مراجعه بیماران به 

بیمارستان و پیشگیری از مرگ و میرها اعلام کرد و 
گفت:  طرح تریاژ درمان رو به جلو بیماران کرونا به 
صورت نو آورانه ابداع دانشگاه علوم پزشکی البرز است 
تا بتوانیم ویزیت و غربالگری بیماران با علائم تب 
و تنفس را در تمام درمانگاه های خصوصی، دولتی 
و عمومی نیمه دولتی در سراسر استان آغاز کنیم. 
وی تأکید کرد: این طرح باهدف کاهش بار مراجعه 
بیماران به مراکز درمانی و اولویت مهم افزایش بیمار 
یابی در مراحل اولیه بیماری، درمان زودرس و کاهش 

بار مرگ و میر ناشی از کرونا در استان است.
بیش از یکصد مطب، کلینیک خصوصی و نیمه دولتی 
در طرح تریاژ رو به جلو در استان البرز فعال شده است.
قابل ذکر است؛ کرونا تاکنون سبب بستری شدن نزدیک 
به ۲۴هزار شهروند البرزی در بیمارستان ها شده که از 

این تعداد حدود یک هزارو ۹۰۰جان باخته اند.

مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان البرز با 
بیان اینکه بارش برف در محور کندوان استان البرز آغاز 
شده است، گفت: تأکید می شود به دلیل شیوع بیماری 
کرونا و وضعیت آب و هوایی مردم از سفرهای غیر 

ضروری خودداری کنند.
محورهای  وضعیت  خصوص  در  محمودی  گودرز 
مواصلاتی استان البرز، اظهارکرد: با توجه به گزارش 
هواشناسی با ورود موج ناپایدار شاهد بارش برف، باران 

و وزش باد شدید در استان خواهیم بود.

در  راهداری  گروه های  تمامی  اینکه  بیان  با  وی 
محورهای مواصلاتی استان آماده باش هستند، افزود: 
تاکید می شود افراد در صورت تردد در محورهای استان 

مجهز و با سرعت مطمئنه رانندگی کنند.
مدیرکل راهداری و حمل و نقل جاده ای با اشاره به 
اینکه در حال حاضر بارش برف در محور کندوان استان 
البرز آغاز شده است، بیان کرد: به دلیل شیوع بیماری 
کرونا و وضعیت آب و هوایی تاکید می شود افراد از 

سفرهای غیر ضرور خودداری کنند.

در  تردد  حاضر  حال  در  اینکه  عنوان  با  محمودی 
کرد:  تصریح  است،  روان  و  عادی  استان  محورهای 
استان  در جاده های  رسانی  برای کمک  ما  نیروهای 

اماده هستند.
وی  با بیان اینکه ترافیک و افزایش تردد در اواخر 
است،  عادی  استان  مواصلاتی  محورهای  در  هفته 
خاطرنشان کرد: در هفته های اخیر با توجه به برخی 
محدودیت ها و تاکیدات به عدم تردد غیر ضرور شاهد 

کاهش ترددها هستیم.

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدای سلامت

به ویژه پرستار فداکار »مریم رحیمی« را گرامی می دارد
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شهری 39 سال پیش در چنین روزی، »سیدمحمدحسین طباطبایی« 
و  فیلسوف  عارف،  روحانی،  طباطبایی«  »علامه  به  معروف 

نویسنده ایرانی درگذشت. یادش گرامی و راهش پر رهرو...

اوضاع کاپِ تهران 
در روزگار کرونا

تهرانی ها روزانه حدود ۹۰۰۰ تن زباله تولید می کنند که 
حدود ۴۰ درصدش را پسماندهای خشک تشکیل می دهند 
و کاهش تولید پسماند و مدیریت این طلای کثیف 
همواره یکی از دغدغه های مدیریت شهری بوده است. یکی 
از راهکاری مدیریت شهری برای این مهم و هزینه های 
ناشی از آن طرح »کاپ« است که علاوه بر کاهش تولید 

پسماند تفکیک از مبدا را نیز محقق می کند.
به گزارش دنیای هوادار، طرح کاپ )کاهش پسماند( 
به صورت آزمایشی و محدود در برخی ساختمان های 
اداری و شهرک های مسکونی چهار منطقه شهرداری 
یعنی مناطق ۶ ، ۲۱ ، ۴ و ۲۲ کلید خورد تا در قالب آن 
مخازن جداگانه ای در ساختمان ها برای زباله های تر و 
خشک تعبیه و شهروندان به صورت مجزا پسماندهای 
خود مانند شیشه، ظروف پت، پلاستیک و ... را در 
مخازن قرار دهند تا در نهایت نیروهای پسماند علاوه بر 
جمع آوری زباله ها از درب منازل در هر شب، هفته ای 
یک یا دو بار نیز در ازای پرداخت هزینه، پسماندهای 

خشک را جمع آوری کنند.
با اجرای طرح کاپ به تدریج مخازن فعلی زباله حذف 
و مخازن سه گانه در بازه زمانی سه تا چهار ماه در اکثر 
ساختمان های تجاری، اداری و مسکونی جایگزین 
می شوند. در حقیقت طرح کاپ بخشی از طرح جامع 
پسماند است که در حال حاضر به صورت پایلوت در 
حال انجام است و در این راستا قبل از جایگذاری 
مخازن، درباره هر محله مطالعاتی انجام می شود و 
مخازن تفکیک نسبت به جمعیت پذیری خانوارها در 

محلات قرار داده می شوند.
این طرح باید علاوه بر کاهش تولید پسماند،  تفکیک 
را نیز به همراه داشته باشد لذا نیازمند اموزش و اطلاع 
رسانی دقیق در سطح محلات بود. خیلی زود علاوه بر 
سه منطقه ای که برای اجرای کاپ درنطر گرفته شده 
بود مناطق دیگری از تهران نیز به صورت داوطلبانه با 
همکاری شورایاری ها تصمیم به اجرای طرح در برخی 
خیابان های اصلی خود گرفتند که منطقه۱۱ جز این 

مناطق بود.
کوروش خرد، معاون خدمات شهری و محیط زیست 
منطقه ۱۱ در گفتگو با ایسنا، در این باره گفت: طرح 
کاپ قرار است تا به صورت کلی در شهر تهران اجرا 

شود، اما چند منطقه برای پایلوت انتخاب شدند که 
منطقه ۱۱ شهرداری جزو مناطق پایلوت نبود ولی با 
توجه به اینکه ارتباط خوبی با نمایندگان مردم در 
شورایاری ها داریم و پایه و اساس اجرای طرح کاپ بر 
مشارکت مردم استوار است، این پتانسیل در محلات 
منطقه مشاهده شد که اجرای طرح را در منطقه ۱۱ 

آغاز کنیم.
وی افزود: بر همین اساس با مشورت سازمان مدیریت 
و پسماند شهرداری تهران ابتدا در سه محله از ۱۷ محله 
منطقه، کار را شروع کردیم و جلسات توجیهی برگزار و 
طی آن مشکلات پیشرو مورد بررسی قرار گرفت و موارد 
مختلفی برای حل مشکلات پیش بینی شد و همه این 
اقدامات با مشارکت و همراهی شهروندان، پیمانکاران 
حوزه پسماند تر و خشک منطقه، شورایاران، شهرداران 

نواحی، محیط زیست، مدیران محلات و... انجام شد.
وی ادامه داد: طرح کاپ هدفگذاری دارد با آموزش 
شهروندان بتوانیم شعار قرار دادن زباله ها درب منازل 
در ساعت ۲۱ را که کم رنگ شده بود احیا کند. در 
خیابان ابوریحان منطقه ۱۱ پس از ابلاغ طرح کاپ 
در حوزه اموزش و اطلاع رسانی ورود پیدا کردیم و 
حدود ۲ ماه اموزش دادیم و در محور اصلی و کوچه 
های فرعی با نصب بنر اطلاع رسانی انجام دادیم البته 
در این راستا از شورایاری و مدیریت محله نیز یاری 
گرفتیم حتی برای آموزش ها به درب منازل مردم 
رفتیم و نهایتا در این خیابان بخشی از مخازن زباله 

جمع آوری شد.
وی تاکید کرد: در خیابان ابوریحان ۱۲ مخزن جمع 
اوری شد درحالی که هر مخزن زباله های ۹۰ تا ۱۰۰ 
خانوار در خود جا می دهد؛ در بازدیدی که از این محور 
داشتیم در کنار محل هایی که مخازن جمع اوری شده 
مجموعا به اندازه یک نصف مخزن زباله مشاهده می 
شود که دلیل بازخورد مناسب اطلاع رسانی خوب است 
و البته طبیعی است که از مجموع خانوارهای ساکن 
در این خیابان تعداد ۳۰ تا ۴۰ خانوار همراهی لازم را به 
هر دلیل نداشته باشند و یا مخالف اجرای طرح باشند 
و در برابر تغییر مقاومت نشان دهند که نیاز به گفتگو 
و اطلاع رسانی بیشتر است ولی از نظر ما اجرای طرح 

در این محدوده موفق بوده است.

دریچهگزارش

ساخت فضای آموزشی میدان دهخدا؛

شهرک سیمرغ در دست اقدام!

مدیریت و اداره امور شرکت های تعاونی به افراد فکور، کاردان و خیر 
اندیش و مردمی نیازمند است.

جناب سرهنگ »علی شیری« -مدیرعامل شرکت تعاونی هوانیروز- از 
جمله مدیران کاردانی است  که در سال های اخیر با آینده نگری و با 

دوراندیشی بمنشاء خدمات بسیار ارزشمندی بوده است.
بار  ناپذیر این خادم خدوم به  سرانجام پیگیری های خستگی 
نشست و در سایه تعامل خاصی با »حاجی دلیگانی« -نماینده مردم 
برخوار در مجلس شورای اسلامی- و مقامات آموزش پرورش استان، 
سرانجام مقرر گردید مشکل فضاهای آموزشی شهرک سیمرغ در 

اسرع وقت حل شود.

متعاقب پیگیری های مجدانه و خستگی ناپذیر جناب سرهنگ 
شیری مدیرعامل شرکت تعاونی هوانیروز در جلسه ای که روز 
پنجشنبه گذشته با حضور حاجی دلیگانی نماینده مردم برخوار و 
مدیرکل سازمان آموزش و پرورش استان و نوسازی مدارس تشکیل 
شد، درخواست به حق و چندین ساله اهالی شهرک سیمرغ محقق 
آینده  شد و مقرر گردید سازمان نوسازی مدارس طی سه سال 
کار ساخت و ساز ده دستگاه مدرسه در مقاطع مختلف ابتدایی، 
راهنمایی و دبیرستانی در زمین های واگذاری در اقصی نقاط شهرک 

سیمرغ را به مرحله بهره برداری برساند.
در همین جلسه کارشناسان سازمان نوسازی مدارس آموزش و 
پرورش استان قول دادند در حال حاضر کار احداث اولین مراکز 
آموزشی در زمین واگذاری میدان دهخدا که چند سالی است با دیوار 
های بتنی پیش ساخته حصار کشی شده است اما شامل خلف 

وعده گردیده را آغاز کنند.
جا دارد از پیگیری مستمر نمایندهای شهرک سیمرغ که در امر 
توسعه و آبادانی شهرک تلاش می کنند از جمله آقایان حمید 
اصلانی، مهدی یارعلی، فریدون حسن نژاد، مهندس سعید اصلانی 

و مهندس مهدی سرلک تشکر و قدردانی شود.

اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

شهری

آغاز طرح نوسازی ناوگان فرسوده تاکسی
 با سطح آلایندگی یورو ۵

مدیر عامل اتحادیه تاکسیرانی های شهری کشور از آغاز طرح نوسازی 
ناوگان فرسوده تاکسیرانی با سطح آلایندگی یورو ۵ خبر داد.

به گزارش دنیای هوادار، مرتضی ضامنی گفت: همانطور که وعده 
داده بودیم طرح نوسازی ناوگان فرسوده تاکسی با استاندار سطح 

آلایندگی یورو ۵ در نیمه دوم آبان ماه کلید خورد.
او افزود: طبق تفاهم با شرکت خودروساز ۴۰ هزار دستگاه خودرو 
تاکسی های فرسوده  ناوگان  نوسازی  یورو۵ جهت  استاندارد  با 
تخصیص یافته است و امکان ثبت نام در طرح نقدی نوسازی 
برای مالکان تاکسی های فرسوده با مدت زمان محدود در سامانه 

نوسازی ناوگان)طرح ستاد( فراهم شده است.
مدیر عامل اتحادیه تاکسیرانی های شهری کشور تصریح کرد: در 
این طرح دو خودرو سمند EF۷ و پژو ۴۰۵ پایه گاز سوز پس از 

طی مراحل مربوط به شماره گذاری با کاربری تاکسی و استاندارد 
یورو ۵ مجوزهای لازم را اخذ کرده اند.

او گفت: خودروی سمند در حدود ۱۱۸ میلیون تومان و پژو ۴۰۵ در 
حدود ۱۰۴ میلیون تومان قیمت گذاری شده است.

بر اساس گزارش روابط عمومی اتحادیه تاکسیرانی های شهری 
گفت:  ناوگان  نوسازی  تسهیلات  ارائه  درباره  کشور،ضامنی 
شهرداری های برخی از شهرها به موضوع ورود کرده  و تسهیلات 
افزایش  در  امر  این  که  کرده اند  فراهم  را  ارزان قیمت  بانکی 
میزان نوسازی مؤثر است. امیدواریم با مشارکت هایی که در 
حال انجام است تا پایان سال بتوانیم با همکاری دستگاه های 
مربوطه به ویژه شرکت خودروساز عملکرد مناسبی در این بخش 

داشته باشیم.
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از غزلسرایان،  »رهی معیری«  روزی،  52 سال پیش در چنین 
ترانه سرایان و تصنیف سرایان به نام معاصر، درگذشت. »دنیای 

هوادار« یاد و خاطره این هنرمند ارزنده را گرامی می دارد

فرهنگی

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

 Damir اثری است از دامیر محدیاروف Soaring آلبوم موسیقی بی کلام اوج گیری یا
Muhamedyarov که تحت نام پروژه تک نفره iday فعال است. این آلبوم در سال۲۰۱۶ منتشر 
شد و از همان ابتدا شنوندگان موسیقی را تحت تاثیر قرار داد. نبوغ ذاتی او در نواختن پیانو 
و همچنین آکاردئون و کیبورد، با همراهی موسیقی مینیمال و همچنین استفاده متفاوت 
از افکت های موسیقی الکترونیک، این آلبوم را به عنوان اثری خاص در موسیقی بی کلام و 
کلاسیک مدرن معرفی کرد که شنونده را درگیر می کند و در طول زمان شنیدن آلبوم، گذر 
زمان را فراموش می کند. پیوستگی ذاتی قطعات، شنونده را در عمق دریای زیبایی موسیقی 
iday مغروق می سازد.در این آلبوم یکی از مشهورترین موسیقی های بی کلام چندسال اخیر 
ایران، قطعه نهنگ که از روی داستان نهنگ معروف و تنهای ۵۲هرتزی ساخته شده است، 
وجود دارد. iday پروژه شخصی دامیر محمدیاروف Damir Muhamedyarov آهنگ ساز جوان 
روسی است. او فعالیتش را از شرقی ترین نقاط روسیه، شهر اورنبرگ که بیش از آن که به 
مسکو نزدیک باشد به قزاقستان نزدیک است، آغاز کرد. بخش زیادی از مردم ایران موسیقی 
خاص نهنگ Whale و داستان عجیب نهنگ تنهای ۵۲هرتزی را شنیده اند و کم وبیش به 
موسیقی او آشنا هستند. سبک کاری او بیش تر موسیقی بی کلام و کلاسیک مدرن در 
ترکیب با موسیقی الکترونیک است، اما استعداد سرشار ذاتی او باعث شده است، تا موسیقی 

او کاملا از سایر فعالان این سبک قابل تمییز باشد.

Soaring
::   iday )آی دی(  ::

»بیل موری« را همیشه دوست داشتیم؛ چرا که سبک بازیگری کمدی  او تقریباً با هر بازیگر 
دیگری فرق دارد! او با قیافه جدی خودش و فقط با تغییر دادن حالت صورتش می تواند 
به قدری خنده دار و طناز ظاهر شود که حتی بدترین فیلم های ممکن را تبدیل به کمدی 
ارزشمند کند. »مرده ها نمی میرند« هم دقیقا از آن دسته فیلم هایی بود که تصور می کردیم. 
شاید یکی از بهترین کمدی های چند سال اخیر باشد اما آنطور که باید ظاهر نشد؛ چرا که به 
خاطر فیلم نامه پخش و پلا، کمی سخت بود که بخواهم با آن ارتباط بگیرم، اما نباید فراموش 
کرد که بازیگران در کنار کارگردانی خارق العاده این فیلم باعث می شود که به راحتی بتوان از 
این فیلم لذت برد و آن را در لیست بهترین فیلم های۲۰۱۹ قرار بدهم. داستان این فیلم بسیار 
ساده و کلیشه ای است: مردگانی که از سر از قبر بیرون می آورند و مردمانی که باید جوری راه 
نجاتشان را پیدا کنند، اما این نحوه روایت این فیلم است که باعث می شود دوست داشته 
باشید تا انتهای آن را تماشا کنید. البته چندان هم این موضوع دور از انتظار نبود؛ کارگردان و 
نویسنده این فیلم »جیم جارموش« است که تا به امروز فیلم های خارق العاده ای را کارگردانی 
کرده است و در بین فیلم سازان نسل پیر آمریکایی شهرت زیادی دارد و بعد از چند سال غیبت، 
با فیلم کمدی جدیدش بازگشته است.اگر دوست دارید یک فیلم کمدی سرگرم کننده ببینید 
که ارزش وقتتان را داشته باشد، حتما سری به فیلم »مرده ها نمی میرند« بزنید که با یکی از 

متفاوت ترین فیلم های کمدی ترسناک سرکار خواهید داشت.

مرده ها نمی میرند
:: جیم جارموش      ::

کتاب صدسال تنهایی، مشهورترین و به عقیده بسیاری بهترین رمان در سبک رئالیسم 
جادویی از گابریل گارسیا مارکز، نویسنده کلمبیایی برنده  جایزه نوبل است. این کتاب در 
مدتی کوتاه شهرتی جهانی پیدا کرد و به ۲۷زبان ترجمه شد. صدسال تنهایی را با ترجمه  
محمدرضا سحابی، از انتشارات جامی می خوانید. کتاب صدسال تنهایی، زندگی شش 
نسل از خانواده  بوئندیا را نشان می دهد. سرهنگ آئورلیانو بوئندیا، اولین فرزند اورسولا و 
خوزه آرکادیو بوئندیا است که در دهکده  ماکوندو به دنیا میاید. جایی که تمام اتفاقات 
داستان رخ می دهند و شخصیتی می سازند، فاقد هر گونه احساسی، بدون ترس، نفرت 
یا عشق و شخصیتی که بارها و بارها از مرگ می گریزد تا شاهدی بر تمام تغییرات و 
پلی بین سنت و مدرنیته باشد. مارکز در رمان صد سال تنهایی وضعیت جغرافیایی و 
آداب و رسوم بومیان سرخپوست امریکای لاتین را به خوبی تصویر کرده است؛ گویی 
آیینه ای در برابر ملتش گرفته تا همه ویژگی های آن ها را بنمایاند. بنابراین کسی که این 
اثر را می خواند، اگر هم به کشورهای امریکای لاتین سفری نداشته و یا حتی درباره آن ها 
هیچ اطلاعی نداشته باشد، حس می کند آن سرزمین و مردمش را به خوبی می شناسد. 
مارکز از حضور کولی ها و اثری که از خودشان به جا گذاشته اند، در دهکده  ماکوندو 
می گوید. اعتقادات باستانی   که گاه در اثر خیال پردازی ها و اغراق های بومیانش خرافات 

به نظر می رسد، همه در این اثر به خوبی آشکار است. 

صد سال تنهایی- گابریل گارسیا مارکز
::  ترجمه: محمدرضا سحابی     ::

کتابفیلم موسیقی

جهان سینما

حضور یک فیلم ایرانی در جشنواره »تورین« ایتالیا
فیلم کوتاه »سس اضافه« به کارگردانی علیرضا 
قاسمی و محصول مشترک آلمان و ایران به سی 
و هشتمین جشنواره  بین المللی فیلم تورین ایتالیا 
راه پیدا کرد.از جشنواره فیلم »تورین« که هرساله در نوامبر 
برگزار می شود به عنوان مهم ترین جشنواره  فیلم ایتالیا بعد از 

جشنواره فیلم ونیز یاد می شود.

اولین نمایش جهانی »بوتاکس« در جشنواره فیلم تورین
فیلم »بوتاکس« اولین فیلم بلند کاوه مظاهری در 
بخش مسابقه فیلم بلند جشنواره تورین که از مهم ترین 

جشنواره های بین المللی است، به عنوان تنها فیلم بلند 
ایرانی در قسمت اصلی جشنواره به نمایش در خواهد آمد.

مستند سینمایی »ایساتیس« به ایستگاه پایانی تولید رسید
کارگردانی  به  »ایساتیس«  سینمایی  مستند 
علیرضا دهقان در مراحل پایانی قرار دارد. پژوهش 
این فیلم مستند ۱۵ماه و مراحل تولید وآماده 

سازی، ۳سال به طول انجامید.

آرنولد شوارتزنگر درگیر سریال جاسوسی شد
سرویس استریمینگ نتفلیکس توانست در مزایده در 
برابر چند نهاد دیگر پیروز شود و حقوق رسمی سریال 
ماجراجویی جاسوسی جهانی با بازی آرنولد شوارتزنگر را 

از اسکای دنس تلویژن و خالق آن نیک سانتورا بخرد. این سریال که 
هنوز عنوانی برایش انتخاب نشده حول محور شخصیت یک پدر 
با نقش آفرینی شوارتزنگر و دخترش با بازی مونیکا باربارو می گردد.

همکاری برد پیت و اپرا وینفری
اپرا وینفری و برد پیت با هم تهیه فیلمی با 
اقتباس از رمان پروفروش »رقصنده آب« نوشته 
تا-نهیسی کوتِس را برعهده گرفتند.در حالی که 
این فیلم برای ام جی ام ساخته می شود وینفری از طریق 
کمپانی »هارپر فیلمز« و برد پیت از طریق کمپانی »پلن بی« 

تهیه کننده آن خواهند بود.

به  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  هنری  معاونت 
انجمن های موسیقی سراسر کشور ۳۲۰میلیون تومان 
کمک کرده که احتمالاً سهم هر کدام از اهالی موسیقی 

از این مبلغ ۵۰هزارتومان است.
به گزارش »دنیای هوادار« ، روزسه شنبه- بیستم آبان ماه، 
دفتر  مدیرکل  به  خطاب  که  شد  منتشر  یادداشتی 
موسیقی بود. در این یادداشت انتقادهایی به مسئولان 
اوضاع  به  نسبت  بود که  موسیقی کشور مطرح شده 
اهالی موسیقی در دوران بد اقتصادی و شیوع ویروس 
معاونت  اما  چهارشنبه  صبح  از  بی اهمیت اند.  کرونا 
هنری وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی دست به کار شده 
و خبرهایی را منتشر کرده است. خبرهایی که نشان از 

فعالیت های دفتر موسیقی دارد!
یکی از این خبرها درباره آمارِ صدور مجوزهایی بود که 
برای اهالی موسیقی صادر شده است. در این خبر اما 
هیچ اشاره ای به حمایت هایِ مالیِ  دفتر موسیقی از آثار 
منتشر شده نشده بود. این یعنی دفتر موسیقی بنگاهی 
آثار  از تولید  برای صدور مجوز است و هیچ حمایتی 
موسیقیِ ایرانی و موسیقی نواحی و دیگر موسیقی های 

فاخر ندارد.
در خبر دومی که از سوی معاونت هنری وزارت ارشاد 

منتشر شد، این گونه آمده است:
فرهنگ  وزارت  هنری  امور  معاونت  موسیقی  »دفتر 
و ارشاد اسلامی در قالب تفاهم نامه ای با ادارات کل 
به  ریال  ٢00میلیون  و  ٣هزار  مبلغ  استان ها،   ارشاد 
انجمن های موسیقی اختصاص می دهد. این اقدام در 
راستای حمایت از هنرمندان موسیقی کشور به دلیل 
کرونا صورت  ویروس  شیوع  در  آمده  پیش  مشکلات 
می گیرد. مبلغ مورد نظر برای ٣٢ شعبه انجمن موسیقی 

ایران در مراکز استانی در نظر گرفته شده است.« دقت 
کنید در این خبر برای بزرگ نمایی و به نوعی فریبِ آنیِ 
مخاطبان، به جای نوشتنِ ٣٢0 میلیون تومان، از ٣هزار 
و ٢00میلیون ریال استفاده شده است. این اقدام از سوی 
معاونت هنری وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و دفتر 
موسیقی انجام شده است تا حمایتِ اندکِ خودشان را 
به نوعی بزرگ نمایی کنند. در اوضاع اقتصادیِ کنونیِ 
کشور ٣٢0میلیون تومان رقمی بسیار ناچیز است که 
با آن شاید بتوان یک خودرویِ سواری خرید و آن را به 

تمام اهالی موسیقی ایران تقدیم کرد!
کشور  بودجه ی  از  موسیقی  اهالی  سهم  راستی  به 
٣٢0میلیون تومان است؟ این رقم وقتی بین ٣٢انجمن 
موسیقی در مراکز استان ها تقسیم شود به هر کدام شان 
نکته  این  ذکر  البته  می رسد.  تومان  ١0میلیون  حدود 
هم لازم است که در برخی استان ها علاوه بر شهرهای 
مرکز استان، برخی شهرها هم دفتر انجمن دارند که با 
که  رقمی  استانی،  زیرمجموعه ی  دفاترِ  این  احتساب 
به هر کدام از دفاتر انجمن موسیقی می رسد کمتر از 

١0میلیون تومان خواهد بود.
حال تصور کنید در هر استان ٢00هنرمند موسیقی وجود 
داشته باشد و انجمن ها بخواهند به صورت مساوی این 
رقم را بین اهالی موسیقی تقسیم کنند. در این صورت 
به هر هنرمندِ  حاضر در عرصه موسیقی رقمی کمتر از 

50هزارتومان تعلق می گیرد.
یعنی تمامِ تلاش های معاونت هنری، دفتر موسیقی و 
انجمن موسیقی ایران برای اهالی موسیقی به دریافت 
بتوانند  عدد  این  با  تا  است  شده  ختم  50هزارتومان 
مشکلاتِ حاصل از شیوع ویروس کرونا را حل کنند! 
البته باید توجه داشته باشیم که تعداد کسانی که در 

عرصه موسیقی فعال اند؛ چه حرفه ای و چه نیمه حرفه ای 
بسیار بیشتر از این تعداد است که در آن صورت رقمی 
١000تومان  به  شاید  می گیرد  تعلق  هنرمند  هر  به  که 
هم نرسد. موسیقی حدود 9ماه است که در کشور ما 
تعطیل است و اهالی موسیقی در این ماه ها درآمدشان 
چیزی نزدیک به هیچ است. آیا واقعاً سهم هر کدام از 
اهالی موسیقی برای گذر از دورانِ بد اقتصادی و تحملِ 

آسیب های شیوع ویروس کرونا، 50هزارتومان است؟

موسیقی

سهم اهالی موسیقی برای مقابله با کرونا ۵0هزارتومان است؟  

بازی معاونت هنری با ریال و تومان 
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»دنیای هوادار« یاد و خاطره ی زنده یاد »مجید شهریاری« استاد دانشگاه شهید 
بهشتی، فیزیک دان و دانشمند هسته ای متولد زنجان که در تاریخ ۸ آذر ۱۳۸۹ در 

ایران در ۴۴ سالگی به دست دشمنان این مرز و بوم ترور شد را گرامی می دارد. 

جامعه

مورخ  وکالتنامه ۷۹۴۹۳  به شماره  اقای سید محمد موسوی  مالک  از طرف  وکالت  به  قوام موسوی  آقای سید 
١٣95/0٢/٢٢ دفتر خانه ۷۹ تهران ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت 
ششدانگ یک قطعه زمین دایر باغ به مساحت ٣١5٣/78 متر مربع قطعه ۴ تفکیکی به شماره ۱۱۵۵ فرعی از ۳۶۵ 
ازاصلی مفروز از پلاک ۲۴ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی قره آقاج جزء حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد ثبت ۵۱۶۱ 
صفحه ۱۳۲ جلد ۵۹ املاک به نام وحید سالم نراقی ثبت و سند صادر گردید سپس بر ابر سند قطعی شماره ۱۱۳۲۳۰ 
مورخ ١٣90/١١/09دفتر خانه ۱ کرج به متقاضی منتقل شده که به علت سهل انگاری مفقود گردیده و تقاضای صدور سند 
مالكیت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت 
آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از 
تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات 
عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند 

مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/759ف
منصور هدایت کار- رئیس اداره ثبت اسناد املاک ناحیه دو کرج - از طرف محمد ابراهیم بحیرایی

آقای سید قوام موسوی برابر وکالتنامه ۷۹۴۹۳ مورخ ١٣95/0٢/٢٢ دفتر ۷۹ تهران از جانب سید محمد 
موسوی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ یک 
قطعه زمین دایر باغ به مساحت ٢4٢6/87 متر مربع قطعه ۲ تفکیکی به شماره ۹۸۰ فرعی از ۳۶۵ از 
اصلی مفروز از پلاک ۲۴ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی قره آغاچ جزء حوزه ثبتی ناحیه ۲ کرج مورد 
ثبت ۵۱۵۸صفحه ۱۲۰ جلد ۵۹ املاک که به نام مجید سالم نراقی ثبت و صادر گردیده و برابر سند قطعی 
۱۱۳۲۳۲ مورخ ١٣90/١١/09دفترخانه١کرج به متقاضی منتقل شده است، به علت جا گذاشتن کیف حامل 
سند، مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكیت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک 
اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند 
مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز 
اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است 
چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكیت 

المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد.  99/760ف
منصور هدایت کار- رئیس اداره ثبت اسناد املاک ناحیه دو کرج - از طرف سوزان سنگری

آقای سید قوام موسوی برابر وکالتنامه ۷۹۴۹۳ مورخ ١٣95/0٢/٢٢ دفتر ۷۹ تهران از جانب سید محمد 
موسوی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ دایر 
باغ به مساحت ۲۰۰۰ متر مربع قطعه ۱ تفکیکی به شماره ۹۷۹فرعی از ۳۶۵ از اصلی مفروز از پلاک ۲۴ 
فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی قره آباد جزء حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد ثبت ۵۱۵۹صفحه ۱۲۴ 
جلد ۵۹ املاک به نام مجید سالم نراقی ثبت و صادر گردیده و برابر سند قطعی ۱۱۳۲۳۴ مورخ 09/١١/١٣90 
دفتر خانه١کرج به متقاضی منتقل شده است. به علت جا گذاشتن کیف حامل سند مفقود گردیده و 
تقاضای صدور سند مالكیت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ 
آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا 
انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر 
اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به 

متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/76١ف
منصور هدایت کار- رئیس اداره ثبت اسناد املاک ناحیه دو کرج - از طرف محمد ابراهیم بحیرایی

به موجب پرونده اجرائی کلاسه فوق ششدانگ یک دستگاه خودرو پراید نقره ای رنگ مدل ۱۳۸۵ با پلاک انتظامی  
۹۳۱ س ۹۱ ایران ٣8 دارای مدل ساخت ۱۳۸۵ متعلق به علی میرزائی عراقی که به استناد سند نکاحیه ۵۵۲۳- ١4/95/4 
دفتر ازدواج ۱ کرج در قبال طلب خانم ارغوان صفری گله ویسی بازداشت میباشد که طبق نظر کارشناس رسمی در مورخ 
99/7/٣ به مبلغ ٣٢0/000/000 ریال ارزیابی گردید. که توصیف اجمالی محل عبارت است از یک دستگاه خودرو پراید رنگ 
نقره ای دارای مدل ساخت ۱۳۸۵ شماره موتور ۱۵۷۸۷۸۰ و شماره شاسی و اطاق ۱۴۱۲۲۸۵۸۷۶۹۴۵ فابریک است موتور 
خاموش ولی بنظر سالم میرسد دارای بیمه ثالث معتبر است رادیو پخش و بلندگو دارد و رادیو پخش فاقد پنل میباشد 
و لاستیک ها جمعا 40 % فرسوده است درب موتور تعویض ولی رنگ نشده است و از قسمت سپر جلو جلو پنجره اثر 
تصادف دارد و درب های راست فاقد زه میباشد سپر عقب و درب صندوق خوردگی دارد و در پارکینگ ثامن گلشهر به 
آدرس : کرج گلشهر ضلع غربی میدان امام خمینی پارکینگ ثامن می باشد خودروی مذکور از ساعت ۹ الی ۱۲ مورخ 
١٣99/09/09 روز یکشنبه در محل پارکینگ از طریق مزایده به فروش می رسد. مزایده از مبلغ ٣٢0/000/000 ریال شروع 
و به بالاترین قیمت پیشنهادی نقدأ فروخته می شد و کلیه هزینه های قانونی به عهده برنده مزایده است و نیم عشر و 
حق مزایده نقدأ وصول خواهد شد ضمنا چنانچه روز مزایده تعطیل رسمی اعلام گردد، مزایده روز اداری بعد از تعطیلی 
در همان ساعت و مکان مقرر برگزار خواهد شد. و خودرو از تاریخ 98/١0 تا 99/١0 بمدت یکسال دارای بیمه آسیا میباشد.  

ایرانی بجندی - رئیس اجرای ثبت اسناد کرج از طرف -والح99/754ف تاریخ انتشار : ٢4/١٣99/08 

آگهی فقدان سند مالكیت

آگهی فقدان سند مالكیت

آگهی فقدان سند مالكیت

آگهی مزایده اموال منقول پرونده اجرایی کلاسه ۹۹۰۳۶۴۴

گذری بر کرونا، معیشت و امنیت ملی؛

کرونا افراد را نابود می کند و نابودی معیشت،  امنیت ملت را 

تهران شاه بیت موضوعاتی ست که  تعطیلی دو هفته ای 
کسر خاصی از مطبوعات و رسانه های داخلی و خارجی 
فارسی زبان در این مدت اخیر به آن پرداخته و می پردازند 
و هم نوایی عجیبی پیرامون آن با یکدیگر دارند. در ظاهر 
وقتی به موضوع و درخواست آن ها  نگاه می کنیم چیزی 
جز دلسوزی برای مردم ایران که در میان بلیه کرونا توسط 
این بیماری مهلک کشتار می شوند در این خواست آن 
نمی توان جز کاهش مرگ ومیر  نمی شود و هدفی  دیده 
مردم ایران در آن دید که البته بسیار هم ممدوح است! اما 
اگر کمی عمیق تر شویم و مسئله را از جنبه های دیگری 
بررسی کنیم در لایه های دیگر این خواست، اهداف دیگری 
را می توان دید که اگر از آن غافل شویم، اجرایی شدنش 
بدون در نظر گرفتن تمهیداتی ، مانند دسته گلی خواهد بود 

که به طناب دار برای امنیت کشور تبدیل می شود.
پیش تر و در جستارهای گذشته که در همین جریده به 
شما خوانندگان فهیم پیشکش شده بود، گفته بودیم و 
نوشته ایم که کرونا فقط یک سطحش، مسئله ی »بهداشت 
و درمان« است و سوی دیگری دارد که شاید مهم تر هم 
باشد و آن سطح »اقتصادی« و تاثیر آن، به همین دلیل 

به امروز  تا  باشد. حتما  بر »امنیت ملی« کشور  اقتصادی 
دیگر واضح و آشکار، همگان فهمیده اند که کرونا چه تاثیر 
کشورها  در  افراد  از  بسیاری  کسب وکارهای  بر  عظیمی 
گذاشته و چگونه چرخ اقتصاد خرد و کلان مردم همه ی 
دنیا و اقتصاد اغلب کشورهای جهان را تقریبا از کار انداخته 
است  و یا باعث شده به سختی بچرخد. همین موضوع 
باعث شده در غالب کشورها با اینکه کرونا جان مردم را 
محدودیت های  رفع  برای  جنبش های بزرگی  اما  می گیرد 
کرونایی که با دلیل کنترل بیماری از سوی حکومت ها وضع 

شده است، به راه بیفتد و لاینقطع ادامه داشته باشد. 
به عبارتی مردم در سراسر کشورهایی که محدودیت های 
کرونایی در آن وضع شده، بیش از کرونا مسئله  ی فشار 
تعطیلی های  که  چرا  داده اند  قرار  اولویت  را  اقتصادی 
گسترده ی کرونایی باعث شده مشکلات عظیم اقتصادی 
و بعضا بنیان کن برای آ ن ها ایجاد شود که سطح زندگی 
آن ها را به شدت تنزل داده و در بسیاری موارد، در اقشار کم 
در آمد و بدون پس انداز، به دره های تاریک بدون بازگشت 

سقوط داده است.
تصمیم گیران  برای  زنگ هشدار  می تواند  همین مسئله 
کشور ما هم باشد که در میانه ی جنگ عظیم اقتصادی 
که آمریکا و اعوان انصارش علیه ایران به راه انداخته اند و 
فشار اقتصادی عظیمی که به کشور از سوی آمریکا و غرب 
ایجاد شورش های خیابانی  تحمیل شده و هدف آن هم 
بوده و هست، محدودیت های شدید کرونایی می تواند چه 
هم افزایی شدیدی را با توجه به فشار اقتصادی مضاعفی که 
واقع خواهد کرد، ایجاد کند. به عبارتی فشار جنگ اقتصادی 
بر کسب وکارهای خرد کشور فعلا  دشمن و فشار کرونا 

که  است  آشوب  ایجاد  برای  سیکل معیوب  یک  شبیه 
با محدودیت های شدید کرونایی برای چند هفته، کامل 
خواهد شد و کشور و ملت که به واسطه جنگ تحمیلی 
اقتصادی و شرایط کرونایی روی گسل آشوب قرار گرفته 
با این تمهیدات کرونایی به احتمال بسیار بالا این گسل را 

فعال خواهد کرد.
مانند  ایران  که  کرد  اضافه  هم  را  این  باید  به این مهم 
و  تظاهرات ها  آن  در  که  نیست  اروپایی  کشورهای 
اعتراضات،  صرفا در قواره همان چیزی که واقع می شود 
قابل رصد باشد. چرا که در آن کشورها، نیروهای گریز از 
مرکز معارض مسلح تروریست که از سوی برخی همسایگان 
و یا قدرت های جهانی متخاصم، تجهیز و تهیج و تسلیح 
ایجاد  برای  فرصت  مترصد  که  ندارند  وجود  می شوند، 
کشور  به آتش کشیدن  و  آشوب های خطرناک  و  اغتشاش 
باشند. به عبارتی هرگونه تظاهرات و اعتراض معیشتی و 
گسترده در چنین فضایی، مانند بستری مهیا برای جولان 
آنچه  تا  شد  خواهد  تروریستی  متشکل  گروه های  این 
که در دی ماه 96 برایش خیز برداشته بودند را دوباره در 
تیررس ببینند و دوباره و به احتمال بسیار بالا، با فرمت و 
شکل و شمایلی متفاوت و حتی قوی تر و وحشیانه تر از 
پیش، برای حصول آن اقدام کنند. آن هم زمانی که توسط 
پیاده نظام رسانه ای در داخل و خارج برای آن ها مشروعیت 

رفتاری هم ایجاد شده است.
به عبارت ساده و موجز قرار است با بمباران رسانه ای، خواست 
تعطیلی تهران و یا استان های دیگر برای حفظ جان مردم در 
مقابل کرونا، یک مطالبه ی ملی نمایانده شود و در بستر این 
مشروعیت سازی  - حاکمیت و دولت در تنگنای انتخاب 

حفظ جان یا معیشت قرار گیرد و با این فشارهای رسانه ای، 
در تله ای بیفتد که انتهای آن آشوبی ست که با توجه به 
جمیع جهات، از فشار تحریم ها تا بی تدبیری های مدیریتی 
مسئولان و فشار کرونا و حالا فشار مضاعف معیشتی، 
کشور را تسلیم شده در مقابل فشارها نشان دهد که دچار 
آشوب و هرج ومرج شده و باید به سمت میز مذاکره با 

آمریکا برود و البته امتیازات لازم را بدهد.
این متاسفانه واقعتی ست تلخ که در پشت این خواست 
نهفته است. حال پرسش اینجاست که پس جان مردم چه 
می شود؟ پرسش قطعا به جایی ست. آمار دهشتناک کرونا 
که حالا به نزدیک 500 نفر در روز رسیده جدا و فوری  باید 
کنترل و مهار شود اما هر رفتاری که نیاز باشد برای مهار 
این بلیه سرکش، انجام شود، باید بعد از آن اتخاذ شود 
که معیشت قاطبه ی مردم و بالاخص اقشاری که مستعد 
صدمه  ی بیشتری هستند در آن با دقت بسیار درنظر گرفته 
افراد را می کشد ولی امنیت کشور را  شود چرا که کرونا 
نابود نمی کند اما تعطیلی کرونایی ریسک این را دارد که 
هم آشوب و ناامنی به پا کند و هم کشتار و خونریزی  
به راه اندازد و تازه معلوم هم نیست بعد از برداشتن آن و 
دادن هزینه های امنیتی چه میزان در مهار کرونا تاثیرگذار 

خواهد بود. 
و  گسترده  تعطیلات  وقتی  هم  غرب  در  چونان که 
قرنطینه های سنگین کرونایی برداشته شد، آمار کشته های 
روزانه کرونایی به سرعت برق و باد به بالاتر از آنچه قبلا 
بود بازگشته و ابدا تجربیات آن ها نشان نمی دهد که این 
تعطیلی های گسترده و قرنطینه های طولانی، تاثیر درازمدت 

و یا میان مدت در مهار کرونا داشته است...

دیدگاه

رضا تواضعی

  نویسنده
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دکترعلی مرادی نور معاون فرهنگی اداره کل ارشاد استان البرز طی ارسال پیامی 24 آبانماه ورزشی
روز کتاب و کتابخوانی را به کلیه فرهیختگان اهل قلم ودوستداران کتاب تبریک گفت

دور برگشت لیگ برتر هندبال بانوان به تعویق افتاد 
مسابقات برگشت لیگ برتر هندبال بانوان به مدت ۹روز به تعویق افتاد. 

پیش از این قرار بود دور برگشت لیگ برتر هندبال بانوان، یادواره شهدای 
مدافع سلامت از روز جمعه ٣0/8/99 در مشهد مقدس و به میزبانی 

باشگاه اشتاد سازه این شهر برگزار شود که به روز دوشنبه، 9/9/99 
موکول شد.

سری A والیبال ایتالیا؛ غفور در لیست خرید ورونا
تیم والیبال ورونا در سری A١ ایتالیا پس از جدایی استیفن بویر، ستاره 

فرانسوی خود به دنبال جانشینی مناسب برای این بازیکن است. 
رسانه های ایتالیایی از امیر غفور که فصل قبل برای تیم لوبه بازی 

می کرد و درحال حاضر،  بدون تیم است، آرپاد باروتی از مجارستان و 
ینسن دانمارکی به عنوان گزنه های جانشینی بویر نام برده اند.

اعلام زمان و مکان برگزاری دور برگشت لیگ برتر کشتی 
پیش از این سازمان لیگ کشتی برنامه مسابقات دور برگشت بیستمین دوره 

لیگ برتر کشتی آزاد و فرنگی را در دو طرح اعلام کرده بود.از آنجایی که 
اتحادیه جهانی کشتی رسماً اعلام کرده است مسابقات قهرمانی جهان 

در سال٢0٢0 برگزار نمی شود، رئیس سازمان لیگ کشتی از آغاز دور 
برگشت لیگ بیستم از اول آذرماه خبر داد.

ملی پوشان کاراته تست کرونا دادند
نخستین مرحله اردوی تیم ملی کاراته کشورمان در سال جاری از بعد ازظهر 

پنجشنبه - ٢٢ آبان ماه در هتل المپیک تهران آغاز شد. در ابتدای حضور 
ملی پوشان و کادر فنی از آنها تست کرونا گرفته شد تا پس از دریافت 

پاسخ آزمایش، تمرینات تیم ملی از روز شنبه در سالن ١٢هزار نفری 
آزادی آغاز شود.

۲۲ پومسه روی ایرانی به فینال مسابقات قهرمانی آسیا راه پیدا کردند 
با قضاوت مرحله مقدماتی و نیمه نهایی مسابقات قهرمانی آسیا پومسه آنلاین، 

۲۲نماینده کشورمان موفق شدند به فینال این دوره از رقابت  ها راه پیدا 
کنند.مسابقات قهرمانی آسیا پومسه از ٢٢ تا ٢4آبان  ماه به صورت 

آنلاین در دو بخش انفرادی استاندارد و ابداعی در حال برگزاری است 
که هر کشور در هر رده سنی می توانست حداکثر ٢بازیکن معرفی کند.

یلی: دور بعدی لیگ قوی تر ظاهر می شویم
پشت خط زن ملی پوش تیم والیبال شهرداری ارومیه گفت: دوهفته 

ظاهرمی شویم. قوی تر  لیگ  دوربعد  برای  و  داریم  استراحت 
پوریا یلی درمورد پیروزی این تیم مقابل راهیاب ملل مریوان 

گفت:بازی خیلی خوبی بود و جادارد به تیم مریوان تبریک  
بگویم که جانانه جنگیدند.

تقابل، ترمز توسعه ورزش است
رئیس فدراسیون کشتی تأکید کرد: آنچه که توسعه ورزش را در شرایط 

کنونی به دنبال دارد، تعامل بوده و تقابل نمی تواند به این روند کمک 
کند.علیرضا دبیر با بیان اینکه تقابل توسعه دهنده ورزش نخواهد 

بود گفت:امروز ورزش ایران به ویژه کشتی نیاز مبرم به تعامل 
همه فعالان این عرصه برای رسیدن به جایگاه واقعی خود را دارد.

گسترش فعالیت ووشو در فضای مجازی
نایب رئیس فدراسیون ووشو گفت: دومین دوره رقابت های مجازی را در 

دوبخش تالو و ساندا این بار در دو مرحله استانی و کشوری برگزارخواهیم 
کرد.اوجاقی گفت: شیوع ویروس کرونا درسطح دنیا باعث شد تا 

رقابت های ووشو هم به تأخیر بیفتد و برای آنکه دوستداران ووشو 
از ورزش دورنباشند فعالیت خود را دربخش مجازی گسترش دادیم.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

مطهری بهترین مهاجم غرب آسیا شد
با اعلام سایتAFC، پس از انجام یک نظرسنجی 
اینترنتی، ارسلان مطهری، مهاجم تیم فوتبال 
استقلال با کسب نزدیک به 5٣درصد آراء، عنوان 

برترین مهاجم منطقه غرب آسیا را کسب کرد.

استقلال فعلاً مشکلی بابت البسه ندارد 
سرپرست تیم فوتبال استقلال درباره مشکلات 
بعد  داشت:  اظهار  استقلال  فوتبال  تیم  البسه 

شد،  فسخ  باشگاه  قبلی  کارگزار  قرارداد  اینکه  از 
مشکلاتی در بازی اول ما برای تهیه لباس پیش آمد، اما با 

اسپانسر جدید مشکل حل و لباس تهیه شد.

جنگ لفظی اینتر ی ها و سرمربی شیلی بر سر الکسیس 
با  خود  لفظی  جنگ  ادامه  در  اینتر  باشگاه 
شیلیایی ها به خاطر مراقبت ناکافی از ملی پوشان 
این تیم، بار دیگر بیانیه ای صادر کرد و به اظهارات 

سرمربی تیم قرمزپوشان منطقه آمریکای جنوبی پاسخ داد.

تاتار: ۲ گل مُفت خوردیم
تیم ملی فوتبال بوسنی پنجشنبه شب در دیداری 
دوستانه میزبان ایران بود و با ٢گل شکست خورد. 

بنجامین تاتار که دومین بازی ملی اش را برابر ایران 
تجربه کرد درباره این شکست گفت: بازی سختی بود و دو 

گل مُفت خوردیم که نتوانستیم آنها را جبران کنیم.

پیروزى رقیب نوجوانان ایران مقابل لبنان
تیم فوتبال نوجوانان قطر در زمین مجموعه اسپایر دوحه 
با نتیجه ٣ بر یک میهمان خود را مغلوب کرد. قطر در 
کنار بحرین و کره شمالى حریفان تیم فوتبال نوجوانان 
ایران در رقابت هاى قهرمانى نوجوانان آسیا در گروه نخست به شمار 

مى روند که اوایل سال٢0٢١ به میزبانى بحرین برگزار خواهد شد.

مسئول برگزاری مسابقات فوتبال زنان با اشاره به تلاش این 
نهاد برای حضور در جام باشگاه های آسیا، گفت: لازمه رسیدن 

به این هدف حرفه ای شدن لیگ برتر است.
به گزارش »دنیای هوادار«، گلاره ناظمی اظهارکرد: سازمان 
لیگ به دنبال این است تا کیفیت لیگ برتر فوتبال زنان را 
بهبود بخشد. مسابقات جام باشگاه ها را در سال های آینده 
جزو هدف و برنامه خود قرار دادیم و لازمه رسیدن به این 

هدف، حرفه ای شدن لیگ برتر است.
وی افزود: باید این بستر را فراهم کنیم تا دو یا سه سال آینده 

شرایط حضور در جام باشگاه های آسیا را داشته باشیم. سعی 
می کنیم تا سال آینده اتفاق های خوبی در لیگ برتر بیافتد 
تا به هدف خود با افزایش کیفیت لیگ نزدیک شویم. نباید 
تنها به دنبال کمیت باشیم. خوب است تا همه تیم ها شرایط 
حضور در جام باشگاه های آسیا را داشته باشند و با ما در این 

مسیر همراه شوند.
شیوه  درخصوص  زنان  فوتبال  مسابقات  برگزاری  مسئول 
برگزاری لیگ برتر عنوان کرد: بهتری روش برگزاری مسابقات 
در همه جای دنیا این است که در یک گروه برپا شود. برگزاری 

مسابقات آن هم در دو گروه چیزی نیست که ما تصمیم 
گرفته باشیم بلکه کرونا این شرایط را به ما تحمیل کرد. اگر 

این بیماری نبود قطعا چنین تغییری را ایجاد نمی کردیم.
وی اضافه کرد: همانطور که به کیفیت مسابقات فوتبال فکر 
می کنیم، مهم ترین هدف ما سلامت بازیکنان، مسئولان و 
کادر فنی است تا بتوانیم از فوتبال لذت ببریم. هر چند کرونا 
باعث شد تا مسابقات لیگ متفاوت تر برگزار شود اما امیدوارم 

در سال های آینده به روال قبل برگردیم.
ناظمی یادآور شد: پروتکل های بهداشتی را به باشگاه ها ابلاغ 
کردیم و نمایندگان فدراسیون فوتبال نیز در بازی های مختلف 
رعایت این پروتکل ها را از طرف باشگاه ها به دقت بررسی 

می کنند.
وی درخصوص وضعیت تیم های لیگ برتر در این فصل 
گذشته  فصل  تیم های  همان  فصل  این  تیم های  گفت: 
هستند و زیاد فرقی از نظر بازیکن ندارند. هر چند یک سری 
تغییرات در نقل و انتقالات ملی پوشان در تیم های مختلف 
وجود داشته است که به نظر می رسد اتفاقات خوبی را در لیگ 
برتر شاهد هستیم و رقابت تنها میان یک یا دو تیم نخواهد 

بود و مدعیان قهرمانی بیشتر می شوند.
مسئول برگزاری مسابقات فوتبال زنان تصریح کرد: امیدوارم 
امسال هم مانند سال های گذشته مسابقات را در درجه اول 
با سلامتی بازیکنان و البته با نظم خاصی تا انتهای فصل 

برگزار کنیم.
وی در پاسخ به این پرسش که مبلغ قراردادهای بازیکنان 
پیشرفت چشمگیری در این فصل داشته است و چقدر این 
موضوع در روند بهبود کیفیت لیگ مؤثر خواهد بود؟ گفت: 
اطلاع دقیقی از این موضوع ندارم و تنها از رسانه ها این خبر 
به گوشم رسیده است. به یقین این قضیه می تواند در افزایش 

کیفیت بازی بازیکنان و لیگ برتر مؤثر باشد.

مستطیل  سبز

ناظمی: به دنبال حضور در جام باشگاه های فوتبال آسیا هستیم
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در دوره ی پنج ساله ی، »مسعود سلطانی فر« در وزارت ورزش و جوانان، با احتساب 
بابت  تیم ملی  و  پرسپولیس  و  استقلال  یورو،  میلیون   ۱۰ از  بیش  پرونده،  این 
به نام  چیزی  طبق معمول  اما  کردند،  پرداخت  غرامت  خارجی ها،  شکایت های 
درس عبرت و تجربه برای وزارت فعلی معنایی ندارد و هرروزه پرده هایی جدیدی 
آمدن  می شود،  رونمایی  فوتبال  هواداران  برای  سئول نشینان،  سوءمدیریت  از 
استراماچونی و نحوه ی بستن قرارداد او کاملا برعهده وزارت ورزش بود، با توجه به 
دولتی بودن استقلال، فراهم کردن بستری مناسب برای تیم تحت نظر دولت هم 

کاملا در اختیار وزارت ورزش است که باز هم فراهم نشد.

مرگ تدریجی »رویای آبی«؛

در مغاکِ سقوط با »سلطان مسعود«

سرانجام پس از تلاش های بی دریغِ عده ای کثیر از مدیر 
و مسئول و پیشکسوت و... شد آنچه که نباید می شد و 
»استقلال« محکوم به پرداخت یک میلیون و سیصد هزار 

یورو ناقابل به »آندره آ استراماچونی« شد.
پرونده ای که برگ زرینی به کارنامه پرفیض مدیریت ورزش 
و فوتبال مان اضافه کرد، غرامتی که به حدی سنگین است 
که به طور قطع باشگاه استقلال را در آینده ی نزدیک به 

دردسر بزرگی می اندازد.
اتفاقی که حالا رخ داده و گریبانگیر استقلالی ها شده است، 
ماحصل یک سوءمدیریت تکراری و سریالی از اشتباهات 
سال  پنج  در  کرات  به  فوتبال مان  که  است،  همیشگی 
اخیر، از آن ها به بدترین شکل ممکن ضربه خورده است. 
یک  از  دارد،  مختلفی  ابعاد  استراماچونی  سنگین  حکم 
سو مقصران این فاجعه مدیریتی حضور دارند و از سمت 
های دیگر شخص استراماچونی و هواداران استقلال، گویا 
داستان غم انگیز »استقلال و استرا« فعلا پایانی ندارد و 
هرچه که می گذرد، با سکانس هایی تلخ تر از آن روبه رو 
می شویم، تلخی ای که وجه نه چندان وحشتناکش دل و 
روح هوادار است و قسمت ترسناکش جیب هوادار که قرار 

است طبق معمول خالی شود.
ماجرای استقلال و استراماچونی یکباره و اتفاقی پیش 
ایتالیایی  محبوب  جنتلمن  عجیب  قصه ی  نیامد، 
و  ایران  در  حضورش  از  ابتدا  در  استقلالی ها،  با 
سنگ اندازی های مختلفی اعم از عدم تامین نیازهای اولیه 
و اساسی  تیمی و عدم دریافت مطالبات و مسائل دستمزد 
و حقوقی شخص استرا و مربیانش، رفتن به ایتالیا قهر 
و آشتی صحبت از بازگشت دوباره ی او به استقلال و در 
نهایت شکایت و حکمی سنگین برای استقلالی ها گران 
تمام شد، حالا باید به مقصران اصلی این موضوع سری 

بزنیم.

وزارت ورزش
باور کنید برای رفتن تان روزشماری می کنیم؛ این بار جیب 

مبارک یا جیب مردم؟

در دوره ی پنج ساله ی، »مسعود سلطانی فر« در وزارت ورزش 
میلیون   ۱۰ از  بیش  پرونده،  این  احتساب  با  جوانان،  و 
یورو، استقلال و پرسپولیس و تیم ملی بابت شکایت های 
خارجی ها، غرامت پرداخت کردند، اما طبق معمول چیزی 
به نام درس عبرت و تجربه برای وزارت فعلی معنایی ندارد 
و هرروزه پرده هایی جدیدی از سوءمدیریت سئول نشینان، 
برای هواداران فوتبال رونمایی می شود، آمدن استراماچونی 
و نحوه ی بستن قرارداد او کاملا برعهده وزارت ورزش بود، با 
توجه به دولتی بودن استقلال، فراهم کردن بستری مناسب 
برای تیم تحت نظر دولت هم کاملا در اختیار وزارت ورزش 
است که باز هم فراهم نشد، تامین منابع مالی یا ایجاد 
منابعی برای درآمدزایی هم کاملا برعهده ی وزارت ورزش 
به  توجه  با  است،  امری محال  دوره  این  در  که  است، 
رفتن  زمینه ی  در  ماجرا،  ابتدای  در  مهم،  سه دلیل  این 
عدم انجام تعهدات باشگاه،  به دلایل  ایران  از  استراماچونی 

از  قطع به یقین وزارت ورزش مقصر اول ماجرا است، بعد 
این موارد، در شرایطی که راهی برای بازگشت استراماچونی 
او هم چندین مرتبه علنا تمایل  بود و خود  فراهم شده 
خود را برای بازگشت به استقلال نشان داده بود، وزارت 
ورزش با وضع قانون مضحک و البته خلق الساعه، منع ورود 
خارجی ها، باز هم مانع از رسیدن استراماچونی به استقلال 
شد و سنگ اندازی هایش را تکمیل کرد، در شرایطی که 
حالا استقلالی ها باید تمام حق وحقوق استراماچونی را برای 
دوسال تمام وکمال پرداخت کنند، می توانستند با برگرداندن 
او، هم حق وحقوقش را بدهند و هم از او بهترین استفاده 
مدیران  و  سلطانی فر  جناب  طبق معمول  اما  بکنند،  را 
توانمندشان در وزارت ورزش پای بر اشتباه شان کوبیدند و 
حاضر نشدند کمکی به باشگاه تحت تکلفشان انجام دهند 
و شفر و ویلموتس و برانکویی جدید را در دامن فوتبال 

کشور گذاشتند.
و  وزارت ورزش  استراماچونی،  پرونده ی  در  بدون شک 
شخص »مسعود سلطانی فر« مقصر اصلی هستند، زیرا دو 
مرتبه می توانستند جلوی ضرر را بگیرند اما اهمال کاری 
کردند، حالا مشخص نیست این طلب سنگین را دوستان 
سئول نشین از جیب مبارک می دهند یا »برانکوطور« از 
فلان بانک و پول بیت المال؟ اما هرچه که هست، باز هم 

دودش بر چشم ما مردم می رود.

فدراسیون و سازمان های وابسته
بله قربانگوهای وزارت، هم چنان در فضاحت

فدراسیون فوتبال، سازمان لیگ و کمیته تعیین وضعیت 
و  تحسین  و  تایید  جز  چیزی  گذشته،  روال  طبق  و... 
حرفی برای گفتن در قبال قانون منع از ورود خارجی ها به 
لیگ نداشتند و می توان گفت به اندازه مافوقشان مقصر 
هستند، باوجود اینکه، فدراسیون فوتبال، سازمان لیگ و 
اوضاع  وزارت ورزش  از  نزدیک تر  تعیین وضعیت  کمیته 
مالی قمردرعقرب باشگاه های ایرانی را می دیدند، اما از ترس 
جایگاه و مقام شان دم نزدند و پابه پای وزارت ورزش برای 
حفظ این قانون من درآوردی و نیامدن استراماچونی از هیچ 
تلاشی دست برنمی داشتند، از مصاحبه های هر روزه امثال 
خُردکن! هرچه  اعصاب  بیانیه های  تا  درودگر  و  نورشرق 
داشتند گذاشتند تا فوتبال ایران با فضاحت ضربه ی سنگین 

دیگری را تجربه کند.
حالا به باشگاه استقلال برسیم، که همه چیز دارد جز یک 
باشد، مدیر و مسئول  اسم که  به  البته  واقعی«؛  »مدیر 
مسعود  دوران  استقلال  واقعی،  به معنای  اما  ندارد  کم 
سلطانی فر، در خشکسالی مدیری توانمد و دلسوز در شرف 

نابودی قرار گرفت.

فتحی، خلیل زاده و سعادتمند
مثلث کابوس استقلال

مدیرعاملی  زمان  در  استراماچونی«  »آندره آ  آمدن 
»امیرحسین فتحی« انجام شد، کسی که حالا به راستی 
متوجه شدیم که لایق همان یک فصل ناسزا و حیا کن 
رها کن های استادیوم ها بود، فردی که می خواهد با مربی 
به کلاس و درجه حرفه ای گری استراماچونی قرارداد ببندد، 
حتی ساده ترین و ابتدایی ترین اعمال مدیریتی را هم بلد 
نبود و قرارداد ترکمنچایی بست که مشخص نیست تا کی 

باید تاوان آن را داد.
اگر به تمام بدبختی های استقلال در این چندسال رجوع 
از  یکی  به عنوان  »اسماعیل خلیل زاده«  نام  قطعا  کنیم، 
اصلی ترین معضلات آبی ها به چشم می خورد، کسی که 
استقلال  در  رابطه ای  و  کارنامه  چه  با  نیست  مشخص 
پستی به این مهمی گرفته و هرچه هم که با تصمیمات 
و اعمالش به استقلال ضربه وارد کند، هیچکس نمی گوید 
بالای چشمت ابروست! کسی که حتی نمی تواند پاسخگوی 
این باشد که مشخص نیست چطور پول انتقال صیادمنش 
و دریافتی های اسپانسر که قرار بود به شفر و استراماچونی 
روز  و  این حال  به  را  استقلال  و  ناپدید شد  واریز شود، 
انداخت، فردی که گویا هیچ حرف و انتقادی بر او اثر ندارد 
و هرچه بگوییم پرقدرت تر به کاری که دلش می خواهد 
ادامه می دهد، به راستی خلیل زاده و معضلات استقلال، 

تعامل عجیبی با یکدیگر دارند.
استقلال،  در  سعادتمند«  »احمد  مدیریت  دوران اولیه ی 
و  خلیل زاده  برخلاف  سعادتمند  و  بود  مساعد  تقریبا 
فتحی، چهره ی خوشایندی برای هواداران در چند ماهه ی 
آغازین فعالیتش داشت، اما وعده های پوچ و شخصیت 
پوپولیستی سعادتمند هم جدا از پرونده ی استراماچونی 
آسیب های جدی به استقلال وارد کرد، سعادتمند سودای 
بازگرداندن استراماچونی را داشت، اما نه توان این کار را 
داشت و نه اجازه ی آوردن او را، اما سناریویی که سعادتمند 
برای آوردن استراماچونی نوشته بود، بیش از هرچیزی برای 
هواداران استقلال ناخوشایند بود، جناب احمد سعادتمند 
در حساس ترین برهه ی فصل، با سفری بی مورد به ایتالیا، 
استقلال مجیدی را به بحران برد و با درگیری های بی مورد 
با مجیدی، که هر دو طرف مقصر این موضوع بودند، یک 
جام را از استقلال گرفتند، اما چند سوال پیش می آید؛ اصلا 
نتیجه ی رفتن سعادتمند به ایتالیا چه بود؟ او یکی از دلایل 
سفرش را گرفتن تخفیف اعلام کرده بود، اما حالا حتی یک 
یورو هم حکم استراماچونی پایین تر نیامده است یا اینکه 
با وجود اینکه سعادتمند می دانست، وزارت ورزش تمایلی 
برای کمک به استقلال ندارد، اما یک ماه هواداران استقلال 

را بازی داد و فرصت را از استقلالی ها گرفت، تا هم در آسیا 
تیم نتیجه نگیرد و هم در جام حذفی ناکام باشد، بدون شک 
از اشتباهات بزرگ سعادتمند نمی توان گذشت، مدیری که 

هرروز بیش از قبل استقلالی نبودنش را ثابت می کند.
خصوص  در  سعادتمند  احمد  صحبت  و  فوق  دلالیل 
عدم بازگشت  خصوص  در  مقام ورزش  عالی ترین  تاکید 
استراماچونی می تواند خلاصه ای از عوامل اصلی این فاجعه 
باشد، حالا سخت منتظریم تا اول واکنش نهادهای نظارتی 
در این خصوص را ببینیم و بعد عملکرد وزارت ورزش برای 

حل این مشکل را نظاره گر باشیم.
درحال حاضر هنوز هم تکلیف مدیرعاملی استقلال مشخص 
اطراف استقلال  زیادی در گوشه و  نام های  نشده است، 
شنیده می شود، که به هیچ وجه مناسب جایگاه استقلال 
رو  را  گیلان  فوتبال  لیست سیاه،  این  از  فردی  نیستند، 
به نابودی برد، اما رفیق شفیق خلیل زاده و وزیر است و 
حضورش محتمل تر، فردی دیگر معاون سعادتمند حراف 
و پوچ گرا بود و کارنامه ای نه چندان موفق دارد و فردی هم 
سر  به  فعلی اش چه گلی  در سرپرستی  نیست  مشخص 
استقلال زده که می خواهند مدیرعاملش کنند یا حتی 
اخباری مبنی بر گزینه شدن یکی از مدیران شرکتی که برای 
طلب »مارک ویلموتس« به فدراسیون پول داده است هم 
شنیده شد؛ هم چنین اخبار خوبی هم از شرایط واگذاری 
بورس استقلال در بورس و دادن سهام به طلبکاران باشگاه 
هم به گوش نمی رسد، اتفاقی که دیگر نگرانی استقلالی ها 
است، هواداران استقلال که نابودی روایاهایشان را در این 

پنج سال به چشم دیدند !

صحبتی هم با استراماچونی عزیز
قلب آبی تاوان دارد...

هم،  هنوز  و  هستی  آبی  هواداران  محبوب  اینکه  در 
را مجددا در قامت  آینده شما  آرزو دارند در  استقلالی ها 
سرمربی استقلال ببینند شکی نیست، اما این رابطه باید دو 
طرفه باشد، برادر، شما که از »قلب آبی« صحبت می کنید، 
تاوان داشتن آن را باید بدانید، هوای استقلال را در این 

پرونده داشته باشید تا محبوب استقلال بمانید...

ذره بین

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار


